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Svar på høring - arealplan. 
 
Som eier av gnr. 68/4, 68/7,68/36 og 68/40, vil jeg si meg helt uenig med den plan 
som er fremlagt. 
Gården min er tidligere drevet med sau og turisme som næringsgrunnlag. 
Vi er nå under oppstart av produksjon av storfekjøtt. Dette er et resultat av de 
problemer som dagens rovdyrpolitikk medfører. Dette viser da at  man må kunne 
"snu på flisa" for å kunne holde gården i hevd, og på så hvis fullføre den bo- og 
driveplikt som er pålagt oss. 
 
På arealplanen finnes ikke noen del  av min eiendom nevnt som mulig 
utviklingsområde. Dette innebærer i realiteten at situasjonen er helt   
låst, på tross av at jeg eier et relativt stort areal.  
 
Når jeg og min samboer nå investerer i ny driftsbygning for 3 000 000,-, da vi har 
hatt forhåpninger om å kunne leve av gården, så føles det enda som at den har 
mistet all sin verdi med konsekvensene av  en slik arealplan. 
 
Grunnet det arbeidstilbud som finnes i Røyrvik kommune, er vi nødt til å 
etablere egen arbeidsplass og utnytte de resurser som er tilstede. 
Med den arealplan som nå er til høring, har vi mistet alle fremtidige muligheter til 
å videreutvikle oss.  Vi ser ikke særlig lyst på fremtiden som gårdbrukere og 
grunneiere i Røyrvik, dersom planen blir gjennomført. 



 
Vil på det sterkeste påpeke, at jeg ikke siden jeg overtok gården ved årskiftet 
2014/15 frem til dags dato, har mottatt en eneste henvedelse eller informasjon 
vedrørende arealpan fra Røyrvik kommune, hverken per post, e-mail eller Altinn! 
Jeg lurer derfor på:  Er det slik at det er kun  noen utvalgte som skal ha mulighet 
til uttalelse i denne saken? 
 
Holmmo 29.06.2020 
 
Karl Henrik Einarsen 
 
 
 


